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VRAGENHALFUURTJE VERGADERING 2 7 APRIL 2021

Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: mw. A.F. Vreugdenhil-de Blécourt
Griffier: P.M.H. van Ruitenbeek.
fracties: Hart voor Hilversum: mw. C. Jansson; D66: --; VVD: mw. H.M.G.J. van de Linde; 
GroenLinks: --; CDA: E.J. Kruijswijk Jansen en N.G.T. van Voorden; SP: P.H.J.R. Van Rooden; 
ChristenUnie: --; PvdA: --; Leefbaar Hilversum: --; Hilversums Belang: H.P. Blok; Democraten 
Hilversum: R. Docter.
College:F.G.J. Voorink, wethouder.

1. Vaststellen agenda (0.0)
De voorzitter:
- opent het vragenhalfuurtje om 19.30 uur en heet allen welkom.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.1)
Er zijn geen mededelingen.

3. Vragen aan wethouder Voorink (0.1)
Woordvoerders:
fracties: Hart voor Hilversum: mw. C. Jansson; D66:--; VVD: mw. H.M.G.J. van de Linde; 
GroenLinks: --; CDA: E.J. Kruijswijk Jansen N.G.T. van Voorden; SP: P.H.J.R. Van Rooden; 
ChristenUnie: --; PvdA: --; Leefbaar Hilversum: --; Hilversums Belang: H.P. Blok; Democraten 
Hilversum: R. Docter.
College: F.G.J. Voorink, wethouder.

Vragen van Hart voor Hilversum over beëindiging opvang dakloze arbeidsmigranten per 1 mei
Het ministerie van WVS besloot onlangs dat de opvang voor niet-rechthebbende daklozen moet 
worden afgebouwd, ook al is er nog geen uitzicht op een verlaging van het coronarisiconiveau.
Het gaat om mensen die normaal gesproken geen recht hebben om opgevangen te worden door de 
gemeente, maar tijdens de lockdown toch onderdak hebben gekregen. Dat besluit werd genomen 
vanuit de gedachte dat ook mensen zonder huis zo veel mogelijk de kans moeten krijgen om 'thuis' te 
blijven.
Volgens het ministerie staat de datum vast, ook als er geen verandering in de situatie van de lockdown 
komt.
Vragen: 
Worden in Hilversum dakloze arbeidsmigranten opgevangen die door de coronacrisis hun werk en 
onderdak zijn kwijt geraakt? 
Zo ja, bent u op de hoogte van het aantal personen dat dit betreft? 
En wordt er in dat geval ingezet op begeleiding naar huisvesting en werk?
Link: https://m.binnenlandsbestuur.nl/nieuws/opvang-dakloze-arbeidsmigranten-wordtbeeindigd.
253651.lynkx

Wethouder Voorink:
- deelt mee dat de gemeente Hilversum geen dakloze arbeidsmigranten opvangt en zij zich ook 

niet hebben gemeld;
- hanteert als zij zich wel melden de reguliere werkwijze: melders die niet tot de doelgroep 

behoren worden ook niet toegelaten, conform de landelijke spelregels.
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Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Voorink over het publiceren van 
intentieovereenkomsten
Wanneer worden de intentieovereenkomsten met projectontwikkelaars gepubliceerd?
(eerder is aangegeven dat dit is voorzien na het besluit door burgemeester en wethouders eind van de 
maand, maart, dus dat zou uiterlijk dinsdag 30 maart zijn).

Wethouder Voorink:
- wil de intentieovereenkomsten zo spoedig mogelijk openbaar maken en hoopt daarop 13 april 

a.s. in een collegevergadering een klap te geven, uiterlijk gebeurt dat op 20 april a.s.

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.35 uur. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraadsvergadering van 21 april 2021.
De griffier, De voorzitter,

P.M.H. van Ruitenbeek. P.I. Broertjes.


